<<新通用大学英语综合技能训练3>>

图书基本信息

书名:<<新通用大学英语综合技能训练3>>

13位ISBN编号: 9787040237009

10位ISBN编号:7040237008

出版时间:2009-1

出版时间:高等教育出版社

作者:《新通用大学英语》项目组 编

页数:161

版权说明:本站所提供下载的PDF图书仅提供预览和简介,请支持正版图书。

更多资源请访问:http://www.tushu007.com

<<新通用大学英语综合技能训练3>>

前言

《通用大学英语》始出版于1998年8月,是国内开发较早的一套面向学习者需求的系列电子教材。《新通用大学英语》是在"九五"国家重点科技攻关项目——《通用大学英语》的研究、开发与应用的基础上,依据教育部颁布的《大学英语课程教学要求》重新研发的供大学基础阶段英语教学使用的立体化系列教材。

本系列教材共分为6级,供大学英语课程的一般要求和较高要求层次的教学使用。

每级由《综合教程》、《阅读教程》、《综合技能训练》、《教学参考书》以及配套的电子教案、网络课程等组成。

本系列教材以面向信息时代的大学英语教学内容、课程体系和教学方法的改革为出发点,充分考虑现代教育技术在大学英语教学中的应用,力图建立一套能适应以学生主动、交互和自主学习为主的,集先进的语言学习理论、教学理论和教学手段与媒介于一体的,具有时代特色的本士化与国际化相结合的新型大学英语立体化教材。

在教材的引进、改编与自主研发等方面,我们进行了积极有益的探索,主要体现在以下几个方面: 系统化的语言教学思想本套教程采用了多技能交际大纲的编写原则,融语言知识与听、说、读、写四 项技能于一体,同时扩展了语音和词汇部分内容,并辅以先进的多媒体与网络教学手段;以全面提高 学习者的英语交际能力为目标,以交际主题为线,意义构建为本,以活动为导向,任务为驱动,通过 多样化的交际活动与探究式学习来进行知识建构,并以形成性评价作为教学重要的评价方法,来培养 学生的综合分析能力和跨文化交际的能力。

模块化的内容架构《综合教程》每一册书共有10个单元,每单元2课。

这10个单元的主题均贴近学生的生活现实,其情景的设置与学牛在学校、社会以及未来的生活密切相 关。

每个课程单元又分为单元导入、听、说、读、写等几大模块,每个模块的内容均与主题相关,并重点 操练2~3种语言功能。

知识性、趣味性与文化性并重在语料的选择方面,注重语言素材与中西方文化的结合,融知识性、 趣味性与文化性于一体,题材广泛、体裁多样、语料真实、语言地道、版式活泼、图文并茂。 在内容的设计上,力求语言知识学习、文化意识与批判性思维能力的培养并重。

一体化的教学解决方案由《综合教程》、《阅读教程》、《综合技能训练》、《教学参考书》、 电1F教案、网络课程和基于教学内容的语料库等构成了完备的一体化的教学解决方案。

《新通用大学英语综合技能训练3》是普通高等教育"十一五"国家级规划教材的系列用书之。 全书共10个单元,每个单元的主题与《新通用大学英语综合教程3》一致。

<<新通用大学英语综合技能训练3>>

内容概要

《新通用大学英语》系列教材共6级:预备级、1-4级和高级教程。

本系列教材采用了多技能大纲的编写原则,以全面提高学习者的英语交际能力为目标,以交际主题 为线,意义构建为本,以活动为导向,任务为驱动,通过多样化的交际活动与探究式学习来进行知识 建构。

以形成性评价作为教学的重要评价方法,培养学生的综合分析能力和跨文化交际的能力。

本系列教材由《综合教程》、《阅读教程》、《综合技能训练》、《教学参考书》,电子教案、网络课程和基于教学内容的语料库等构成了完备的一体化的教学解决方案。

<<新通用大学英语综合技能训练3>>

书籍目录

Unit 1 Cultural LiteracyUnit 2 Health MattersUnit 3 Getting ThingsDoneUnit 4 Life ChoicesUnit 5 Holidays and TraditionsUnit 6 Disasters and EmergenciesUnit 7 Books and MagazinesUnit 8 Inventions and TechnologyUnit 9 Controversial IssuesUnit 10 Enjoying the WorldTapescripts

<<新通用大学英语综合技能训练3>>

章节摘录

celebrate Mother's Day on the second Sunday of May. Questions 11 to 13 are based on the passage you have just heard.11. What did the England's poor people do during Mothering Sunday?

- 12. When did Mother's Day get approved officially in the United States?
- 13. What can we learn about Mother's Day from this passage?

Passage 2Drug Abuse Drugs are man-made or naturally occurring substances used without medical supervision basicallyto change the way a person feels, thinks or behaves so that they "can have fun." Alcohol and tobacco areconsidered dangerous but are not called drugs. The term drugs also covers a number of substances that mustbe used under medical supervision to treat illnesses. Drug abuse has many negative effects on health, ranging from minor issues like digestion problems topotentially fatal diseases, like AIDS. Of course, the effects depend on the drug and on the amount, methodand frequency of use. Some drugs are very addictive, like heroin, while others are less so. But the outcomeis that regular drug abuse —— even for a short period of time —— can cause physiological dependence, whichmeans that when the person stops taking drugs, he/she experiences physical withdrawal symptoms and acraving for the drug. Drug abuse also causes brain damage. Again, depending on the drug, the strength and character of thisdamage varies. But one thing is clear, drug abuse affects the way the brain functions and alters its responsesto the world. However, how drug abuse will affect your behavior, actions, feelings and motivations is unpredictable. By interfering in the natural ways the brain functions, abusers expose themselves to risks theymay not even have imagined. Finally, drug abuse damages the ability of people to act as free and conscious beings, capable of takingaction to fulfill their needs. But it is arguable as to how free drug abusers are when they have no control overtheir actions or reactions. To raise awareness of the major problem that drug abuse may cause to health, as well as to inspirepeople and mobilize support for drug control, UNODC establishes a day - International Day against DrugAbuse and Illicit Drug Trafficking which is celebrated on 26 June with a different theme every year. Questions 14 to 17 are based on the passage you have just heard.14. What is the main idea of this passage?

- 15. Which of the following is true according to the passage?
- 16. What are the negative effects that drug abuse has on people according to the passage?
- 17. What can we learn about International Day against Drug Abuse and Illicit Drug Trafficking? Passage 3Fast Food In spite of the fact that Western fast food chains like KFC and McDonald's which have been criticized repeatedly by some people for providing junk food containing too much fat and causing obesity, fast food is quite popular among people around the world with its quick and convenient service. If people do not have time to go into a restaurant for a decent meal, they can race over to the nearest KFC or McDonald's andget served in a minute. Therefore, due to the rapid development of society, fast food has become the solerepresentative of the fast pace of modern society.

<<新通用大学英语综合技能训练3>>

版权说明

本站所提供下载的PDF图书仅提供预览和简介,请支持正版图书。

更多资源请访问:http://www.tushu007.com